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Poc abans d’acabar 

l’any passat, 2024, 

l’empresa municipal 

Nostreserveis va 

gestionar la tala de 7 

oms que es trobaven 

al barranc de l’Horta 

(Primer Pont), a tocar 

de la paret que els 

separava del Parc 

Maria Martori i antic 

camp municipal de 

futbol. 

 

Els oms no estan 

tallats a ran de terra 

sinó que els troncs 

encara tenen l’alçada 

de ben bé uns tres 

metres. Resulta 

evident que el motiu 

de la tala és el risc de 

caiguda que tenien 

dits arbres (5 oms 

molt alts i amb grossa 

soca i un parell més 

de petits i soca petita). 

 

Recordo que per allà 

als anys cinquanta, 

quan anàvem al camp 

de futbol, aquests 

oms ja es veien molt 

alts i grans com  

 

gairebé ara. Les vegades que les seves branques hauran parat els xuts que la canalla i els 

grans enviaven al barranc, quan fallaven els seus trets!! 

 

Aquests arbres formaven part de la vida i la història de Mont-roig, de la mateixa manera 

que els plataners bords de l’av. de Reus que encara s’alcen altius.  



2 

 

 

Evidentment, no critiquem pas la seva desaparició tota vegada que, si representaven un 

perill per als convilatans, bo és que s’hagi eliminat el perill i el risc. 


